

# Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-03-15

**Styrelsens medlemmar:** Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

**Frånvarande:** Tova Radhe

**Även närvarande:**

**Mötet öppnas:** 12:21

## 1 Val av justerare

- William Lundström väljs till justerare.

## 2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

## 3 Dagordning

### 3.1 Uppdateringar

#### 3.1.1 Hur går det med TV:n?

- Studiesocialt Ansvarig har varit i kontakt med teknikern, men inte fått svar på sistone.

#### 3.1.2 Sektionsswitch

- Lars Åke kommer inte att ge spons åt ett sektionsswitch. Styrelsen diskuterar om det ska investeras i ändå.
- Ekonomin ska ses över efter ovve inköp och betalning av halvtidssittningen.

#### 3.1.3 Finsittning på höstterminen

- Styrelsen är för en finsittning på höstterminen. Ordföranden ska kolla närmare på detta.

#### 3.1.4 Overaller

- Sekreteraren har beställt och bekräftelse har kommit för mottagningens overaller.

### **3.1.5 Elbyte i officersvillorna**

- Elbyte sker den 27 mars och då ska frysar och kyl vara tömda.
- Det finns mycket mat i sektionsrummet. Styrelsen diskuterar olika sätt att hantera situationen.
- Möjliga förslag innebär att rabatera ut mat, förvara i styrelsens privata kylar och frysar eller försöka få plats nånstans i hus 17.

### **3.1.6 Mail från Hitract**

- Hitract har kontaktat sektionen om ett möte med den nya styrelsen.
- Vice har svarat med att IT inte är intresserade av ett nytt kontrakt.

### **3.2 Stormötet**

- Styrelsen planerar att hålla stormöte 4e Maj.
- Tills dess ska styrelsen tänka på vad som ska tas upp under mötet.

### **3.3 Orbi**

- Klubbmästare Wadestig ska kontakta Orbi idag eller imorgon om att teckna kontrakt.
- Första användning av tjänsten blir inför sittningen Fite QKlubb.

### **3.4 Futsalturneringen**

- Sportchefen ska lägga ut en intressekoll inför Futsalturneringen.
- Alla som vill delta ska swisha styrelsen och fakturan betalas senare.

### **3.5 Dagens frukt**

- Styrelsen kommer fram till granatäpple.

## **4 Övriga frågor**

- Klubbmästare Andersson behöver en firmatecknare. Ordföranden hjälper till efter mötet.
- Studiesocialt Ansvarig har fått svar om TVn under mötet. Den planeras att sättas upp i början av nästa vecka. Det är osäkert om hela fästet finns.
- Tid och pris diskuteras för vårens märken.

**Mötet avslutas: 12:45**

**Upprättat av: Sebastian Fällman (Vice Ordförande)**  
**Justerat av: William Lundström (justerare).**